

Luxury with Altitude 5 Bedroom Home in Perez Zeledon

Haus / Kauf

Allgemeine Informationen

Allgemein

| | |
|------------|--------------------------------------|
| Objekt-Nr: | Perez Zeledon |
| Adresse: | CR-11902 Perez Zeledon Costa Rica |

Preise

| | |
|-----------------------|---|
| Kaufpreis: | 1.150.000,00 EUR |
| Courtage / Provision: | 3,57% aus dem Kaufpreis inkl. 19% MwSt. |

Flächen

| | |
|--------------------|--------------------------|
| Wohnfläche: | ca. 800 m ² |
| Zimmerzahl: | 5 |
| Grundstücksfläche: | ca. 7.737 m ² |

Energieausweis

| | |
|---------------------------|------|
| Energieausweis vorhanden: | nein |
|---------------------------|------|

Beschreibung im Detail

Property Description

This luxury estate home was designed by a nationally-renowned architect. It sleeps 12 comfortably and can generate

substantial annual revenues as a luxury vacation rental property. The property is located in the mountainous area known as

Los Altos de San Juan. It sits at a cool altitude of almost 3,000 feet with no need for air conditioning at any time during the

year. The location is an easy 10 minute drive to San Isidro de El General and approximately 30 minutes to area

beaches. Whether you are standing by the pool or relaxing in the bedrooms, you will enjoy spectacular views of rivers

winding through lush farmland, the verdant mountains towering in the distance, and the dazzling city light views of the city

of San Isidro de El General. The entire estate consists of the main house, a guest house, and a cabina, all of which combine to offer some 8,700 square feet of indoor living space. In the main house there are two master suites, plus two additional bedrooms, all of which feature dramatic mountain views.

US \$ 1 150 000 + 3,57 buyers commission incl. 19 % German VAT

Get in contact: Info@Immopointeurope.de

Weitere Informationen

Dieses Luxus-Anwesen wurde von einem national bekannten Architekt entworfen.

Es eignet sich auch um nennenswerte jährliche Einnahmen als Luxus-Ferienwohnung zu generieren.

Das Grundstück befindet Los Altos de San Juan. Es sitzt in einer kühlen Höhe von fast 3.000 Fuß, in einer Höhe in der keine Klimaanlage benötigt wird.

Der Standort ist eine einfache 10 -minütige Fahrt von San Isidro de El General und ungefähr 30 Minuten bis zu den Stränden.

Ob Sie am Pool stehen oder sich in den Schlafzimmern entspannen, genießen Sie einen spektakulären Blick auf Flüsse durch üppiges Ackerland, die grünen Berge in der Ferne und die schillernde Stadt San Isidro de el General in der Ferne.

Das gesamte Anwesen besteht aus dem Haupthaus, einem Gästehaus und einer Kabina, die sich wunderbar auf ca. 800 m² ergänzen.

Im Haupthaus gibt es zwei Master -Suiten sowie zwei zusätzliche Schlafzimmer, die alle einen dramatischen Blick auf den Berg bieten.

US \$ 1 150 000 + 3.57 Käuferprovision inkl. 19 % deutsche Mehrwertsteuer

Kontakt info@immopointeurope.de

Galerie































